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Dr. Enric Juan i Camps. S ’acorda trasllád; r 
aquesta lletra a la Caixa de Beneficencia per en
tendre que és aquesta Comissió qui pot estudiar 
Passumpte.

El Dr. Coll comunica que el Dr. Cuffi li ha 
adreçat una lletra en la qual posa de mani f est la 
situado dels company s del poblé de Parelada tota 
vegada que rAjuntament els amenaça en posai* 
un noti metge. Com que és un assumpte de vérita
ble importànciâ, s ’acorda circulai* una lletra a tots 
els socis del Sindicat demanant que en cap sentit 
acceptin la plaça de metge del poblé de Parelada, 
Vilanova, La Muga, Martinica i Cabanes-Vila- 
bertran.

El Conseil es dona per assabentat d’unes lletres 
rebudes de els comarcals de Lleida, Mataró i 
Sant Feliu de IJobregat referent a la possible 
ordre del Dia a discutir a l’Assemblea extraordi
nària del io de setembre.

No havent-hi més assumptes a tractar, sa’ixeca 
la sessió a les 3 hores del dia següent al de co- 
mençada.

NO TA.— L'acta mim. 370 de l'Assemblea ex
traordinaria- de setembre fon publicada al B u t - 

tj.e t r d'aquell mal cix  mes.

A cta núm 371

A les 19 hores i 30 minuts del dia 21 de setem
bre del 1933, es reuneix el Conseil General del 
Sindicat de Metges de Catalunya amb assist èn- 
cia dels companys Drs. Corachan, Fornells, Abe
lló, Barrufet, Brossa, Castro, Celis, Coll, Cuffi,. 
Masriera, Mestres i Miquel, Monne, Sellas i Vi- 
lardell.

Han excusât la seva 110 assistència els Drs. 
Bordalba Mestres i Puig i Sureda. També s'ex
cusa la 110 assistència del vocal suplent de Palma, 
Dr. Sancho.

Presideix el Dr. Corachan i actua de Secretari 
el Dr. Fornells.

Abans de començar la deliberado dels extrems 
de l’Ordre del Dia, el Sr. Secretari fa avinent al 
Conseil la necessitai de què els débats es portili 
amb la major concisió possible per tal d'evitar 
Fexcessiva durada d'aquestes reunions i evitar el 
sacrifici que representa per a tots els Srs. Conse- 
llers el tenir de prorrogar-les fins a altes hores 
de la matinada. Creu que tots els Consellers han

de tenir interés en què les deliberacions siguin 
breus i que, en el cas que 110 es pogués obtenir 
1111 guany de temps d'aquesta manera, s ’hauria de 
pensar en fer dues sessions mensuals, la quai cosa 
considera que té molts inconvénients per les molcs- 
ties que proporciona als Consellers comarcals i 
per les despeses que reporta al Sindicat. Afegeix 
que tal vegada seria una manera d’abreujar les 
sessions del Conseil el suprimir de l’ordre del Dia 
tots els assumptes de trámit i crear, pels altres 
assumptes, unes ('omissions informatives que por- 
tessin al Conseil un dictamen de tots els assump
tes que s’hi presenten.

Intervé el Dt*. Abelló que manifesta que preci- 
sament en la sessió d’avui volia proposai* el nonie- 
nament d’un Comité d’estudi de tots els assunip- 
tes que van al Conseil, el qual no tindria altra 
missió que 1er un dictamen resumit de cada 
qüestió, perqué els Consellers amb el mínim de 
temps se'n poguessin fer cárrec i poguessin re- 
soldre sense nécessitât de llargues deliberacions 
explicatives.

Intervenen els Drs. Mestres i Miquel i Coll, 
que es manifesten també partidaris de la creació 
de diverses Comissions informatives per grups 
d’assumptes, si bé, com és natural, la resollido 
en tots els casos correspondida exclusivament al 
Conseil.

Tots els reunits intervenen en aquesta qüestió 
i manifesten el seu desig de qué siguin abreuja- 
des les sessions del Conseil, pero, havent-hi dife- 
rents criteris referent a la fórmula per a sol-lucio- 
nar-ho, el Si*. Président, demana que s'ajorni a- 
questa qüestió per a una porpera sessió i així 
s ’ acó rda.

S'examina la’cta de la sessió anterior que és 
aprovada.

Els Drs. Cuffí i Coll, manifesten que la forma 
de comunicar a tots els socis per mitjá del BU T - 
L L E T I  l’acord de la darrera sessió referent al 
confiicte présentât peí Partit Medie de Parelada 
110 és 1111a forma de comunicado directa, per la 
qual cosa sollicita que es reprodueixi l’avís per 
mitjá de carta circular adreçada a tots els com
panys. I/a Presidencia manifesta que aquesta cir
cular será cursada a la major brevetât possible,

S ’acorda testimoniar als companys Taxonera. i 
Kontbona el sentit condol del Conseil per la de- 
t unció dels seus Srs. pare i mare política, respec- 
t i vaillent.


